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Nadir AVŞAROĞLU / Maden Mühendisi 

Odamızın 40. Dönem II. Danışma Kurulu toplantısı 10 

Eylül 2005 tarihinde, Ankara Harp-lş Toplantı Salonu'nda 

T M M O B Maden Mühendisleri Odası Genel Merkez 

Yönetim, Onur ve Denetim Kurulu üyeleri; önceki 

dönem oda başkanlarımız, T M M O B Yönetim, Yüksek 

Onur ve Denetleme Kurulu üyelerimiz; Şube Başkan ve 

Yönetim Kurulu üyeleri, çeşitli illerden temsilcilerimiz ve 

üyelerimiz ile birlikte gerçekleş-tirilmiştir. Danışma 

Kurulu'nun gündemi; D ö n e m faaliyet raporunun 

okunması ve tartışılması ile Maden Kanunu sonrasında 

üyelerimizi ilgilendiren sorunlar olarak belirlenmiş ve 

katılımcıların iştiraki ile tartışmaya açılmıştır. 

Odamızın dönem faaliyetleri konusunda, Yönetim 

Kurulu üyeleri Mehmet Torun ve Nejat Tamzok 

Danışma Kurulu üyelerini bilgilendirmiş, T M M O B 

Yönetim Kurulu üyemiz Serdar Kaynak da dönem içinde 
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T M M O B ' n i n gerçek leşt i rd iğ i ^ W 

çalışmaları aktararak, bu faaliyetler 

içinde odamızın yaptığı çalışmalar 

konusunda üyelerimize bilgiler vermiştir. 

Gündemin bu maddesi üzerinde söz alan 

ü y e l e r i m i z , odamız ın yaptığı çal ışmalara 

değinerek, özellikle hükümet uygulamaları ve 

Avrupa Birliği'ne giriş sürecinde ülkemizde yaşananlar 

ve odamızın geliştirmesi gereken madencilik politikaları 

konularında görüşlerini aktarmışlardır. Bu konu üzerinde 

çok fazla söylem olduğuna vurgu yapan Yönetim Kurulu 

Başkanımız Mehmet Torun; dönemin tamamlanmasına 

çok az bir süre kalmasına rağmen, Oda Yönetim 

Kurulu'nun bu konuda hassas davranarak, çalışmalarını 

yoğunlaştıracağını aktarmıştır. 

Daha sonra T M M O B çalışmalar hakkında da 

üyelerimiz söz almışlar, bu dönem TMMOB'nin yaptığı 

çalışmalar hakkında görüşlerini aktarmışlar ve odamız 

adına bu çalışmalara katkı koyan meslek-taşları-mıza ışık 

tutucu çeşitli önerilerde bulunmuşlardır. 

Danışma Kurulu gündeminin bir diğer maddesi olan 

"Maden Kanunu sonrasında üyelerimizi ilgilendiren 

sorunlar" konusunda özellikle ülkenin çeşitli yerlerinden 

bu toplantıya katılan ve ağırlıklı olarak bürolarda çalışan 

yada teknik nezaretçi olarak görev yapan meslektaş

larımız, ilgili kanunun uygulanması konusunda yaşadıkları 

sıkıntıları anlatmışlar ve bu sıkıntılarla ilgili örnekler 

vermişlerdir. 

Y ö n e t i m K u r u l u m u z u n m a d e n k a n u n u v e 

uygulamaları hakkında yaptıkları ve sürdürdükleri 

çalışmalar üyelerimize aktarılmış ve yeni yapılacak 

çalışmaların danışma kurulunda üyelerimiz tarafından 

dikkati çekilen konular doğrultusunda yoğunlaştırılacağı 

bildirilmiştir. 


